OFFICIAL REPORT

Agency: TPD

Case Summary Report

Case Number: 2105300022

Date:

6/1/2021 04:54:02

Last Modified: 5/31/2021 07:02:35

Incident Information

Date/Time Reported
05/30/2021 03:20

Date/Time Found
05/30/2021 03:20

Date/Time Found
05/30/2021 03:20

Officer

(103500) SIKORA, SEBASTIAN

Incident Location

55 N Park Av, Tucson, AZ 85719

Crime Classification (UCR)

Charge Type | Description TPD CODE FBI 0 At
1 ASSAULT/MINOR INJURY 0901 13B M Com
Alcohol, Drugs or Computers Used Location Type Premises Entered |Forced Entry | Weapons
[0 Aleohol [J Drugs [ Computers |HIGHWAY/ROAD/ALLEY O Yes [J Ne 1. None
Entry Exit Criminal Activity 2
N 3.
Bias Motivation Bias Target Bias Circomstances Hate Group
NONE (NO BIAS)
L] L]
Victim(s)
Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or U) Ethnicity
1 | INDIVIDUAL None Unknown
Name(Last, First, M) Race |[Sex DOB Age
MENDOZA, MICHAEL H M [ 21
Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone
Victim of Crimes Email Address Cell Phone
1
TTY Required I CHOOSE 'upon request’ rights in this case
1 WAIVE 'upon request’ rights in this case REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8-386(B)
Lawful Representative (If Applicable):
Relationship to Victim:
Phone Number (If Different From Victim):
Address (If Different from Victim):
Page 1 of 4

Report: r_lwlni.frx

Reporting Officer: (103500) SIKORA,

Printed by: at 6/1/2021 04:54
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@\ Case Summary Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/1/2021 04:54:02
v Last Modified: 5/31/2021 07:02:35

Other Persons Involved

Name Type Seq.# |Name (Last, First, M) Race | Sex DOB
Involved, Other 1 SWINNEY, MEGAN W F
Address Home Phone
4271 E COBURN DR, FLAGSTAFF, AZ (928) 525-6879
Employer Name/Address Business Phone

Name Type Seq.# |Name (Last, First, M) Race | Sex OB
Involved, Other 2 | MENDOZA, MARTIN A _ 7 |
Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone

Assisting Officer(s)

(103804) BAKER, CASEY
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Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/1/2021 04:54:03

@ \ Case Summary Report

Last Modified: 5/31/2021 07:02:35

Notes/Narratives

**BWC utilized and muted while speaking with officers**

On 05/30/2021 while operating as a uniformed patrol officer in a marked patrol vehicle, T responded to 55 N Park Ave (The Mark) to reference an

assault that occurred.

The "suspects” had already left the area and the complainant was calling requesting medical attention for his friend who was bleeding from the

head.

Upon arrival, multiple individuals were around the victim sitting on the curb on the south end of the apartment complex. The victim, identified as
Michael Mendoza was bleeding from the back of his head and had a large gash that was still actively bleeding. Michael was conscious but
appeared disoriented and confused. A large puddle of blood was located in front of the parking garage that appeared to be Michael's. I attempted
to ask him questions about what happened but he advised that he was only trying to make sure his friends were okay and wouldn't provide details
about what happened. 1 asked him if his head just randomly opened up and started bleeding which he replied yes it did and didn’t provide any

information about what happened. I asked Michael if he wanted to prosecute which he said he didn't.

Ofc. Baker spoke with a witness named Martin Mendoza. Martin briefly explained that he was in a physical altercation with unknown males

associated to a truck when Michael attempted to step in and help him but didn’t see how he got hit.

TFD responded to treat Michael for his injury to his head and it was advised that he would need to go to the hospital to get stitches. Michael didn't
want to go to the hospital by ambulance but instead wanted a ride from a sober friend named Megan Swinney. I provided Michael with a Vine
form in case he changed his mind about prosecution. Michael got in Megan's car and left to go to the hospital.

Ofc. Baker took field photographs of the blood and of Michael's injury.

Cameras were located outside of the incident location but footage wasn't able to be collected at the time of the incident.

NFI
Sikera #103500
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Notes/Continuation
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-
@f \ Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/2/2021 15:38:04
.
Supplement Information

Supplement Date Supplement Type Supplement Officer

06/02/2021 10:20:01 ADDITIONAL DETAILS (41539) PEDREGO, FREDEBERTO R

Contact Name Supervising Officer

(36036) GUTIERREZ, ROLAND RENE

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 6/2/2021 15:38 Page 1 of 2

Reporting Officer: (41539) PEDREGO,
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@\ Incident/Investigation Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/2/2021 15:38:04

Supplement Notes

On 6/2/21, The father of Michael called (Michael Mendoza SR. DOB | c2lled and said that his sen Michael Jr suffered a concussion
and did not remember speaking with the officers on the night of the incident. He said that he did want to prosecute for the assault. He also had

additional witness information listed below, one of the witnesses, knew the names of the suspects and said that they were all U of A students.

Witnesses:

Gilbert Aguilar rHY
Natasha Dickerman PH# | NN

Suspects:

Samuel Tetrault H/M 22 yrs
German Fajardo H/M 22 yrs
Gil Luna H/M 22 yrs
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Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/8/2021 16:44.:07
.
Supplement Information
Supplement Date Supplement Type Supplement Officer
06/03/2021 11:04:12 ADDITIONAL DETAILS (50465) KRAMMES, MICHAEL D
Contact Name Supervising Officer
(53009) HORTON, JAMES A

Victim(s)
Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or U) Ethnicity
2 INDIVIDUAL Apparent Minor Injury Resident Hispanic
Name(Last, First, M) Race |[Sex DOB Age
MENDOZA, MARTIN A H M _ 20
Home Phone

Address

Business Phone

Employer Name/Address
Victim of Crimes Email Address Cell Phone
1
TTY Required I CHOOSE "upon request’ rights in this case
1 WAIVE 'upon request’ rights in this case REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8-386(B)

Lawful Representative (If Applicable):
Relationship to Victim:
Phone Number (If Different From Victim):

Address (If Different from Victim):
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Reporting Officer: (50465) KRAMMES,
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RS Incident/Investigation Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022

Date: 6/8/2021 16:44.:07

L]
Witnesses
Seq.# |Name (Last, First, M} Race | Sex DOB Age
DICKERMAN, NATASHA w F 19

Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone
Witness Type

Witness Notes

Seq.# |Name (Last, First, M) Race | Sex DOB Age

AGUILAR, GILBERT JR H M 23
Home Phone

Address

Business Phone

Employer Name/Address

!
Witness Type

Witness Notes

Other Persons Involved

Name Type Seq.# | Name (Last, First, M} Race | Sex DOB
Involved, Other 3 MENDOZA, MICHAEL H M
Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone
N/A/

Page 2 of 6
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@ N Incident/Investigation Report

==,  Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/8/2021 16:44:07

Supplement Notes

**June 2, 2021
I was working in a patrol capacity when I saw an evidence collection call holding. The reporting party on the call was Michael Mendoza (father of

victim-Michael Mendoza). I called Mr. Mendoza to get some background on the evidence request.

Mr. Mendoza explained that his son, Michael, and Michael's friend, Martin Mendoza, had been assaulted by a group of males at The Mark (55 N.

Park). He wanted to pull surveillance video that covered the assault and the apartment complex would only provide it to the police.

I read the case and contaced the staff at The Mark. They were able to locate surveillance video that captured some of the fight from two different
angles. The angle that showed the most was a camera facing north, directly out of the driveway to the garage (on 10th, between Tyndall and Park
Ave). This camera footage could not be downloaded onto a flash drive or DVD. He could not upload it through the AXON link either. T used my

department phone to record it off their monitor.

The rest of the videos were uploaded.

**Victim Michael Mendoza:

I spoke with Michael Mendoza. He explained that he, Martin Mendoza, Natasha Dickerman, and Gilbert Aguilar had just attended a party inside
the apartment complex. They went outside the complex along 10th, east of Tyndall. A male approached wearing a Phillies Jersey (Later
identified as Sam Tetrault). Gilbert and Sam started talking baseball when Sam turned his attention toward Natasha. Sam was telling Natasha to
leave with him and he was going to a different party. Michael and Martin told Sam to leave and he did.

Michael said that Martin walked east along 10th Street toward Park Ave to look for a scooter when he heard Martin yelling for help, like he was in
trouble. Michael went to help. As he arrived near the driveway on the north side of The Mark, he could see some guys assaulting Martin and
Martin was on the ground. He pushed one guy out of the way that was walking toward Martin and stood by Martin to protect him. Michael did
not remember much else.

**Injuries to Michacl:
Mr. Mendoza reported that Michael was taken to the hospital by a friend and he was diagnosed with a concussion, 8-10 stitches in the back of his

head, and a brain bleed.

**June 3, 2201
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@ N Incident/Investigation Report

==,  Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/8/2021 16:44:07

**Natasha Dickerman
I spoke with her over the phone. She confirmed that she, Michael, Gilbert, and Martin were out along 10th. She remembered Martin leaving, but

she arrived at the fight location when it was all over. The suspects and the vehicle were gone.

**Martin Mendoza (victim}

I spoke with Martin over the phone. He also stated that he, Gilbert, Michael, and Natasha were on 10th Street. A guy in the red Phillies jersey
(Sam) walked up. He did not know Sam, but when Sam started telling Natasha to go with him, he told Sam to leave. Sam left. About 5-10
minutes later, Martin walked toward Park Ave looking for a scooter to go home. As he got near the driveway of The Mark, a pickup truck pulled

up.

A male jumped out of the truck and got within about two feet of Martin. The male said, "What's up bro" with his fists clinched. Martin said that
he started to say that he was just trying to go home, but the male punched him before he finished his sentence. He said that he remembered going

to the ground and getting kicked in the face. Things were fuzzy after that.

Suspect vehicle: Martin described the suspect vehicle as a grey Chevy Silverado

**Injuries to Martin
Martin stated that he had bruising and scratches.

**CGilbert Aguilar

I spoke with Gilbert over the phone. He also stated that he, Natasha, Michael, and Martin were out along 10th Street, near Tyndall. A guy ina
Phyllies jersey (Sam) was walking down the sidewalk. Gilbert said, "Nice jersey" to him. They were talking baseball for awhile. Same turned his
attention to Natasha and was telling her to leave with him. Gilbert said that Sam started to get a little rowdy, they told him to leave and he did.

Michael and Martin left for a short time and Michael returned. Gilbert heard Martin yelling for help. He went to where he heard the yelling. He

saw Martin on the ground and saw Michael push someone away from Martin.

Gilbert stated that he recognized one of the guys as Gil Luna. When asked how he knew Gil, he stated that Gil was on a competing baseball team
in high school and knew of him then. He had also seen Gil at the Circle K on Speedway/Park at approximately 23:46 hrs earlier in the night.

He described Gil as wearing a black long sleeve shirt with the sleeves rolled up, light colored jeans with rips in them, and a backwards hat. He

described a tattoo on his right forearm that looked like light beams and some kind of bird.

Vehicle: Gilbert described the suspect vehicle as 2003 or 2004 Chevy Silverado pickup. Extended Cab. Possibly 4x4. Silver.

**Michael Mendoza (father)

Mr. Mendoza advised me that Michael and Martin were starting to hear some people talking and texting about the fight through their friends. The
information they got was that after Samuel made the comments to Natasha and was told to leave, he sent a group message out claiming he had
been jumped. Those guys then responded by getting together and "Jumping” Martin and Michael.

Mr. Mendoza also uploaded a phone recording that Martin had recorded between Martin and an unidentified friend (he did want to be identified).
On the recording, Martin asks for information from the unidentified guy, because the guy was claiming that he knew the people and what
happened. He eventually confirmed that Randy Abshier is one of the assualters. He also identified the Phillies jersey guy as Samuel Tetrault and

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 6/8/2021 16:44 Page 5 of 6
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@\ Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/8/2021 16:44:07

that Sam was the instigator by telling everyone he got jumped.

** T contacted Sgt Borboa #26742 as he was covering for Agg Assault. I met with Det N. Foster #350738 and briefed him on the case. Talso
provided Det. Foster's contact information to Mr. Mendoza, Michael Mendoza, and Martin.

NFI.

Krammes/50465/0DW/Motors
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Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/29/2021 21:24:04
.
Supplement Information

Supplement Date Supplement Type Supplement Officer

06/24/2021 15:37:44 ADDITIONAL DETAILS (54166) GIESSUEBEL, ARIEL

Contact Name Supervising Officer

(32099) ALLEN, DAVID V
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@ N Incident/Investigation Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 6/29/2021 21:24:04

Supplement Notes

**BWC USED and muted during times not in contact with the public**

On 06/22/21 1 responded to 903 E 7th to conduct follow-up reference this case. Information was received that Randall Abshier has an active stop

and arrest in this case and that this address was a previous address for him.

Upon arrival, I knocked at the door to the residence and received no response. There were no vehicles parked at the residence and it was unclear if

anyone was currently living at the residence at this time.

This concludes my involvement.

Giessuebel #54166
ODW/CRT
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1424 SEINE RIVER WAY, CHULA VISTA, CA 91513

-
Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05
\
Supplement Information
Supplement Date Supplement Type Supplement Officer
07/06/2021 09:57:23 ADDITIONAL DETAILS (50738) FOSTER, NATHANIEL R
Contact Name Supervising Officer
(41537) HAYNES, SCOTT
Offender(s)
Seq. # Name Type Name(Last, First, M)
1 INDIVIDUAL ABSHIER, RANDALL OTTO III
AKA Race | Sex DOB Age Height Weight
w M e 21 |604"-604" [182-182
Address Home Phone

Employer Name/Address

Business Phone

Scars, Marks, Tatoos or other distinguishing features

Physical Characteristics

Suspect Details

Report: r_lwlni.frx

Printed by: at 7/7/2021 10:15

Reporting Officer: (50738) FOSTER,

Page 1 of 11




OFFICIAL REPORT
Incident/Investigation Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05
.
Offender(s)

Seq. # Name Type Name(Last, First, M)

2 INDIVIDUAL LUNA, GILBERTO
AKA Race | Sex DOB Age Height Weight

H |M e 21 |509"-5'09" |154- 154

Address Home Phone
1276 E BRENDA DR, CASA, AZ 85122
Employer Name/Address Business Phone
/

Scars, Marks, Tatoos or other distinguishing features

Physical Characteristics

Suspect Details

Seq. # Name Type Name(Last, First, M)
1 INDIVIDUAL PEYTON, BLAKE I»
AKA

Race | Sex DOB Age Height Weight

Address

Home Phone

745 N RICHEY BL, TUCSON, AZ 85716
Employer Name/Address

Business Phone

Scars, Marks, Tatoos or other distinguishing features

Physical Characteristics

Suspect Details
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@f \ Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05
\
Witnesses
Seq.# |Name (Last, First, M) Race | Sex DOB Age
HOLGATE, RYAN NATHAN W M 20
Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone

Witness Type

‘Witness Notes

Other Persons Involved

Name Type Seq.# |Name (Last, First, M} Race | Sex DOB
Involved, Other TETRAULT, SAMUEL CHAVIRA W M
Address Home Phone
4607 E 14TH ST, TUCSON, AZ 85711
Employer Name/Address Business Phone
/

Page 3 of 11
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@ N Incident/Investigation Report

Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05

Supplement Notes

On 06/02/21 I was contacted by Sgt. Borboa #26742 and he requested I meet with Ofc. Krammes #50465 and get briefed on this incident.

Ofc. Krammes met me at the TPD Main Station. He briefed Det. Pena #54035 and T on this incident. Officer Krammes followed up on an assault
that was reported on 05/30/21. Officer Krammes obtained video of the incident from the Mark located at 35 N. Park Ave. The video showed a
group of males assaulting one male. A second male intervenes and get s knocked un-conscious. Officer Krammes obtained statements from two
victims Michael Mendoza and Martin Mendoza. He also obtained statements from two witnesses Natasha Dickerman and Gilbert Aguilar. It was
alleged the previously mentioned individuals were in the parking garage at the Mark. They had a brief interaction with a male named Sam who
claimed to be affiliated with the U of A Baseball Team. During the interaction Sam asks Natasha to go with him and Martin tells him to leave,
The individuals all separate. Martin was by himself and looking for a scooter. Martin sees a truck pull up and some males jump out and confronts
him. Martin gets punched in the face and knocked to the ground where he gets kicked in the face. Michael was separated from Martin, but he
could hear him yelling for help. Michael ran over and he sees Martin getting assaulted on the ground by multiple males. Michael pushes one of
the males away from Martin. Michael did not remember what happened after he intervened. Gilbert Aguilar was able to identify one of the
suspects as Gil Luna. Gilbert claimed he saw Luna earlier that night at a Circle K located at Park and Speedway. It was alleged that Luna was the
one on video who punched Michael and knocked him unconscious. The second suspect was identified as Randy Abshier and he was the male seen
kicking Martin in the face while he was on the ground. Randy was identified by Martin Mendoza during a phone call with a male who knew
Randy. It was learned that both suspects including Sam were all affiliated with the U of A Baseball team. The subjects seen on video matched the

people who were identified.

I spoke with the Director for the U of A baseball team Derek Van Der Merwe. Derek confirmed Randy Abshier and Gil Luna were still on the
team. Derek also verified that Sam Tetrault was the student bull pen manager for the team. Derek was willing to assist with getting me in contact
with the individuals. I briefed Sgt. Borboa on the incident and he requested I conduct interviews with everyone prior to making contact with the

alleged suspects.

On 06/04/21 I spoke with Michael Mendoza over the phone. Below is a summary of my recorded interview with Michael.

-Michael updated me with his condition and advised he had follow up appointments with the Doctor for the injuries he sustained. Michael advised

he had the sutures removed from the back of his head. He also confirmed he had been diagnosed with a brain bleed that showed to be improving

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 7/7/2021 10:15 Page 4 of 11

Reporting Officer: (50738) FOSTER,



OFFICIAL REPORT

Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05

during the second CT scan. He was also dealing with pain to his lower back.

-Michael was initially treated at Banner UMC.

-Michael advised he was at the Mark Apartments on 05/30/21 at approximately 0300 hours.

-He was with Martin, Gilbert, and Natasha.

-Michael was with the previously mentioned people when he was approached by an unknown male.

-The male had a conversation with Martin and Gilbert,

-The male then asked Natasha to go with him to a party.

-This caused things to become heated and Michael pulled Martin to the side. Michael could not remember any exact statements Martin made. He
did say his behavior was aggressive, but there was no physical violence.

-Michael said nobody touched the male and he left the area.

-Michael said Natasha was just a friend of theirs and nobody had a romantic relationship with her.

-After the male left the area they separated and Martin went to look for a scooter,

-Michael was standing near the corner of 10th and Tyndall when he heard Martin yell for him.

-Michael ran towards where he heard Martin was yelling.

-He sees Martin on the ground and there were 4-5 males standing around him.

-When Michael arrived he shoved one of the males away from Martin. The male was standing over Martin when Michael pushed him away.
-He told the males to leave Martin alone. One of the males hit Michael, causing him to fall and hit the ground.

-Michael’s recollection after he was hit was limited.

-He could not provide much information about the person who hit him. He believed the person hit him was left handed due to the injuries being
on the right side of his face.

-I explained to Michael there was video of the incident.

-Michael was willing to prosecute.

-1 asked Michael about how they were able to obtain information on potential suspects.

-Michael was aware that the male they had the initial interaction with claimed to be Sam and he was the manager for the U of A Baseball team.
-Michael was aware that a male named German, who is also associated to the baseball team, approached Martin approximately five minutes after
the incident. German was aware of the incident, but he was reluctant to name the people who were involved.

-Martin had spoken with a friend who advised one of the suspects was Randy Abshier who is a pitcher for the baseball team. Randy was alleged to
be the person who kicked Martin.

-Michael denied doing anything that would have caused an injury. He believed it was possible Martin might have punched someone in
self-defense before he was overtaken.

-I made arrangements with Michael to meet him at his residence so he could sign consent form to release his medical records for the treatment he

received for his injuries.

I uploaded the andio from the phone conversation with Michael Mendoza into AXON. 1responded to Michael’s residence and he signed the
consent form. I emailed the form to Banner UMC and T was able to get copies of his medical records. The medical records confirmed Michael
had to receive sutures and he was diagnosed with a brain bleed. I sent an AXON upload link to Michael’s mother so she could upload injury
photos she had of Michael.

Det. Pena interviewed Martin Mendoza. Sece his supplement report for details. Det. Pena and I made multiple attempts to interview Natasha
Dickerman and Gilbert Aguilar over the phone. [ spoke with Rosanna Curti from the Deans Office at the U of A. I briefed her on the incident and

advised that I had not spoken with the alleged suspects,

I reviewed the audio from the recorded phone call Martin Mendoza uploaded to AXON. Martin was unwilling to give the identity of the person
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Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05

from the phone conversation.

-The male Martin spoke with claimed the team was mad at Sam because he lied about getting jumped.

-Sam’s lies caused the people involved to respond the way they did.

-Martin said they did not touch Sam prior to the fight.

-The male told Martin he heard the people that showed up just started swinging when they arrived.

-The male talked about Sam being a manager for the baseball team.

-They talked about German being involved, Martin said German was not involved and he showed up approximately 5 minutes after the incident
occurred.

-The male heard about someone’s head was bleeding.

-Martin pressed the male to tell him who was invelved.

-The male said it would not be hard to figure out because they are on the baseball team.

-The male knew who the suspect was that kicked someone during the incident.

-The male said the suspect’s name starts with an R and he is a left handed pitcher.

-Martin asks if the person he is referring to is Randy Abshier. The male confirms Randy is the suspect.

-The male claimed he got information from about the incident from a girlfriend of one of the baseball players that works at the Mark.
-The male said everyone is being careful about what they say about the incident because they know they messed up.

-Martin told the male he is going to keep his name out of the incident.

On 06/09/21 Det. Pena and I collected video from the Circle K located at 977 E Speedway. Gilbert Aguilar told the police he saw Gilberto Luna
at the Circle K a few hours before this incident. Det. Pena and I reviewed the video and compared it to the video from the Mark parking garage.
On the Circle K video vou can see Gilbert Aguilar enter the business around the time as the male that was identified as Gilberto Luna. The male
that was identified as Gilberto Luna was wearing the same clothing in the video from both locations. Det. Pena upleaded screen shot from the

Circle video into AXON. Det. Pena also submitted a copy of the video into evidence,

I spoke with Derck Van Der Merwe and coordinated mecting with Randall Abshier, Gilberto Luna, and Samuel Tetrault. T was advised that all
three subject were at Hi Corbett Field (700 S. Randolph) and they were available to speak with me. Detective Pena and I responded to Hi Corbett.
We made contact with staff from the baseball team and we were advised they would have the three previously mentioned subjects come speak with

us. All three walked to a conference room to speak with us. All three were spoken with individually.

Det. Pena and I interviewed Samuel Tetrault. Below is a summary of Samuel’s recorded statement.

-I advised Samuel that I was investigating an incident that occurred on 05/30/21.

-He initially had no recollection of anything happening on that date or why his name was mentioned during my investigation.

-l advised Samuel the incident from 05/30/21 occurred on a Saturday at approximately 0300 hours.

-Samuel recalled being at the Mark apartments with some friends. He left the Mark and he got lost in the garage.

-Samuel said he had contact with three males and a female. He had what started out as a friendly conversation with the group.

-One of the males started talking to him about playing baseball with the U of A. The male also told him he played baseball for Coastal Carolina.
Samuel said he laughed when the male told him about plaving baseball, which caused him to become upset.

-Samuel left the group and walked away. Two of the males followed Samuel.

-Samuel said one of the two males held the other one back. He heard the male that was being held back make statements about wanting to “fuck
him up.”

-Samuel said he then heard all three of them start saying they wanted to “fuck him up.”
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-This caused Samuel to become fearful, so he went across the street, hid behind a car, and called for a ride.

-Samuel said he could not really remember much after that. He could not remember who he called.

-I explained to Samuel that telling half of the story about what happened would not help the situation.

-I asked multiple follow up questions and Samuel would say he couldn’t remember.

-Samuel could not remember much detail about what the people looked like that he had the interaction with that caused him to fear for his safety.
The only thing he could say was they were all taller than him.

-Samuel said he was initially at the Mark with his roommate Tan Churchill. They were not together when the incident occurred.
-Samuel said the initial conversation was with the group and he remembered intreducing himself to them.

-He did not know how the conversation shifted towards baseball.

-He denied inviting the female from the group to a party.

-Samuel could not remember what he was wearing the night of the incident.

-Samuel advised he is a fourth year student manager and bull pen catcher for the U of A baseball team.

-He claimed he did not have access to any information in his phone.

-Det. Pena was provided with Det. Pena’s business card and he was encouraged to call if he remembered anything else.

Det. Pena and I interviewed Randall Abshier. Below is a summary of the recorded interview.,

-1 asked Randall if he recalled the events that occurred on 05/30/21 at around 0300 hours,
-Randall said he did not recall and he advised he was not willing to answer questions without an attorney present.

-We provided Randal with a business card so he could contact us with his attorney.

Det. Pena and I interviewed Gilberto Luna. Below is a summary of the recorded interview.

-1 read Gilberto his Miranda rights, He advised he understood his rights and he said he would be willing to answer questions if he had a lawyer
present.
-Gilberto said he did have an attorney and we provided him with our business cards.

Neither Gilberto nor Randall were questioned about the incident since they both requested to have attorney’s present.

After the interviews I spoke with Rosanna Curti from the Deans Office. I gave her an update on the investigation.

On 06/22/21 Det. Pena and I responded to Natasha Dickerman’s residence to try and interview her due to her not answering her phone. Natasha

was home and invited us inside her residence to speak with her. Below is a summary of the recorded interview with Natasha.

-1 advised Natasha that [ was investigating an incident that occurred near the Mark apartments on 05/30/21.
-Natasha recalled being with a group of people after leaving a get together at the Mark.

-A male in a hat walked past their group. Some people from her group started speaking with the male.

-Natasha was on her phone and she did not hear what was being said and she was not paying close attention.
-Natasha said at some point there was tension between the people from her group and the male, so she walked over.
-Natasha said she started speaking with the male and he asked her to go with him to another party.

-Natasha declined to go with the male and he walked away.

-Several minutes go by after the male walks away. The males from her group told her to wait and they left.
-Natasha waited for approximately five minutes and walked towards the front of the garage.

-Natasha said she saw Michael sitting on a curb across the street from the Mark with a t-shirt pressed against his head.
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-She asked what happened and she was told that Michael and Martin had gotten jumped.

-Natasha did not see the altercation and she did not hear anything because she was far away from where the incident occurred.

-Natasha confirmed the people from her group were; Michael, Gilbert, and Martin.

-Natasha described the male in the hat as short, approximately 5°6™ tall.

-Natasha did not hear any threats or witness any physical violence between her group and the male during the initial interaction inside the parking
garage.

-Natasha felt it was inappropriate for the male to ask her to go with him, since she did not know him.

-She did not recall any conversation about baseball.

-Michael had stopped communicating with Natasha since this incident and she did not know why.

Det. Pena and [ tollowed up at the Mark and we spoke with the manager Christina Hinds. Christina advised that Bailey Jones worked at the Mark
around the time of the incident. She also believed she was associated with someone from the U of A baseball team. Christina provided me with a
contact number (#928 304-3261). I made multiple attempts to contact Bailey by phone and received no answer. The voice mailbox for her phone

was full and I was unable to leave a message.

I was able to speak with Gilbert Aguilar over the phone. Below is a summary of my recorded phone conversation with Gilbert.

-Gilbert advised he was outside the Mark apartments on 05/30/21.

-A male in a Phillies jersey cornes up and they start talking about sports.

-The male started talking to them about U of A baseball.

-Gilbert recalled the male telling them he was the team manager.

-Gilbert did not know the male and he had not met him prior to this incident.

-They started talking trash back and forth about baseball and different schools.

-Martin who was with Gilbert started asking the male about a player he knew as German.

-Martin told the male to let German know he said, “what’s up.”

-The male asked Gilbert about where he played baseball. The male accused Gilbert of lying about playing baseball.

-Gilbert recalls Natasha coming over and the male starts speaking with her.

-Gilbert said they were all a little drunk and Martin started yelling at the male telling him to say what’s up to German.

-The male walks away. Michael and Martin followed after the male and then they return.

-Martin leaves for few minutes and Gilbert hears Martin yelling for help.

-Michael and Gilbert run over to where they hear Martin yelling for help

-When they approach Gilbert sees Martin on the ground bleeding and 4-5 guys around him.

-Michael went over to stop the males who were near Martin. Michael gets punched and falls to the ground.

-Gilbert could not recall who punched Michael.

-He recalled seeing the male they initially spoke with towards the back of the other group.

-Gilbert recalled seeing Gil Luna. He remembered seeing Luna earlier in the night at a Circle K at approximately 2300 hours.
-Gilbert advised Luna was wearing a black long sleeved shirt with the sleeves partially rolled up, light colored jeans, and a backwards cap. He
also recalled seeing a tattoo.

-Gilbert said he knew Luna through playing baseball.

-Gilbert described a tattoo Luna had that he saw from social media. They later checked Instagram to try and confirm who was involved in the
incident. When he saw Luna’s tattoo on Instagram that helped him verify the identity.

-Gilbert said he heard Luna yelling at them and calling them pussies and jumping around when he approached.

-Gilbert went to help Michael on the ground because he was bleeding.

-The male with the jersey came over and held his hand out to Michael who was on the ground.
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-Gilbett told him to leave.
-The group all left together in a Chevy Silverado.
-Gilbert did not recall seeing a female associated to the other group.

-Gilbert said he saw Luna driving a dark colored four door sedan when he saw him at the Circle K.

On 06/22/21 1 spoke with Rosanna Curti from the Deans Office, She advised the scheol had conducted its own investigation and she identified
two U of A baseball players that were involved in the incident. She advised they were identified as Ryan Holgate and Blake Peyton. Rosanna

provided me with contact numbers for both of them.

I spoke with Gilberto Luna and his mother. T advised there was probable cause to arrest Gilberto. 1 tried to coordinate with Gilberto to turn
himself in so I could book him into the Pima County Jail. Gilberto and his mother told me that he did not give a statement because he was
pressured by Randall to not talk without a lawyer. They advised Gilberto was willing to give a statement. T advised them to discuss amongst

themselves about giving a statement and I would call them back in a few minutes.

Det. Pena and I called Gilberto back. Below is a summary of the recorded phone interview with Gilberto.

-Gilberto waived his right to an attorney and he agreed to speak with me about the incident over the phone.

-Gilberto said Randall told him net to talk to us without a lawyer the day we showed up to speak with him in person.

-Gilberto said the incident started when Samuel called the group chat screaming for help.

-Samuel asked them for a ride because there was someone trying to beat him up.

-Gilberto said Samuel called him directly and continued asking for help and said he was hiding.

-Samuel asked to be picked up because there were three guys trying to beat him up.

-They were nearby so they go to pick up Samuel.

-They did not initially see Samuel, but he neticed three people looking for something with their phone flash lights.

-Randall stops near one of the males closest to them and gets out of the truck.

-Randall and the male start arguing.

-The male started chasing them around trying to grab them.

-Gilberto said he turned around and he saw Randall kick the male in the head.

-A second male shows up and starts to fight. He heard the second male was also kicked in the head.

-Gilberto said he was aware his name was being thrown around and he was being accused of causing the injuries to both males.
-Gilberto believed the injuries were caused by the kicks to the head and that’s why Randall was telling him not to talk.

-They leave in the truck and went home.

-Gilberto said they confronted Randall about kicking people in the head.

-Gilberto heard from the school that the males were looking for car keys. He heard from a mutual friend that they were looking for a scooter.
Gilberto believed the males were looking for Samuel because he was hiding between cars.

-Gilberto never saw Samuel hiding when they initially arrived. He saw Samuel run up to them after the kicks to the head.
-Gilberto claimed he did not see what happened up close. He said things had escalated and they decided to leave.

-Gilberto said he was at the incident location with Randall, Samuel, Blake, and Ryan.

-Gilberto could not remember what anyone was wearing the night the incident occurred.

-Gilberto could not remember what he had been wearing that night. He confirmed he has a tattoo on hig forearm of praying hands.
-He recalled Samuel was wearing a baseball jersey.

-Randall drove them to the Mark in his truck.

-Randall had a female with them that is his girlfriend (unknown name) and when they left she was no longer with them.

-I described the video to Gilberto. Gilberto did not dispute being on video punching someone. He said he did not intend to hurt anyone.
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-I explained to Gilberto there is probable cause to arrest. I explained the process and worked on a plan with him to turn himself in to me at the

Pima County Jail so I could book him.

I later spoke with Gilberto’s mother and she advised her son would not be turning himself in to be booked.

On 6/23/21 1 spoke with Randall Abshier’s mother and informed her there was probable cause to arrest her son. She advised her son was on
summer break and he was camping. She was unable to make phone contact with her son. I spoke with Randall’s attorney and updated her on the

status of the investigation.

On 06/23/21 1 spoke with Ryan Holgate over the phone. Below is a summary of the recorded phone interview.

-Ryan confirmed he spoke with the Deans Office last week. He said the discussion was about the incident that occurred near the Mark,

-Ryan advised he was riding in the bed of Randall Abshier’s truck and they were going to pick Samuel up from the Mark. Ryan was not aware of
any contlict prior to the incident occurring.

-When they arrived Ryan noticed a male walking down the street with his cellphone camera light turned on.

-The truck stopped and <zither Gilberto or Randy approached the male. Ryan said they were taunting each other back and forth.

-Ryvan believed a fight broke out between Gilberto and the male.

-Ryan got out of the truck to go help break up the fight.

-Another unknown male ran up. Randy and Gilberto started fighting with the second male that ran up.

-Ryan believed the second male intervened because he was friends with the first male that was confronted by Randall and Gilberto.

-Ryan believed Samuel texted some of the people asking for help prior to the fight occurring.

-Ryan denied seeing the message Samuel sent prior to the incident.

-After the fight they left and Ryan asked about what happened.

-Ryan said Samuel asked for help because people were trying to jump him,

-Ryan did not believe the people actually did anything to Samuel.

-The message Samuel sent prompted Randall to drive to the Mark.

-Ryan was not sure how the initial fight started or who hit who first. He did believe Gilberto was involved with the initial confrontation.

-Ryan confirmed he was wearing shorts and red Vans shoes.

-1 went over the video with Ryan. Ryan confirmed he saw Gilberto punch the first male. He saw Randall and Gilberto fight with the second male
that ran up. He was not sure which person hit the second male.

-Ryan confirmed he saw Randall kick the first male in the face while he was down on the ground.

-Ryan confirmed Samuel was the male wearing the red jersey in the video.

-Ryan was evasive on saying who was in the wrong in the incident. He did confirm Randal and Gil stopped and confronted the person who was
walking with the light. He also said he felt like he was in the wrong place at the wrong time.

-1 asked if anyone tried to influence him after the incident. He said Randall’s mom told them to press charges against the two males. Ryan talked
with his mother and she told him to stay out of it since he was not invelved in the fight.

-Ryan said the female seen on video associated to their group was Randall’s girlfriend. Ryan did not know her name.

-Ryan said nobody in their group was injured after the fight.

-Ryan denied touching anyone during the incident or having any involvement in the fight.

-Ryan did see the second male laying on his back after the fight and he was unresponsive. It appeared to Ryan the second male had been knocked
out.

-Ryan did not see the male bleeding, but he could see that he was still breathing.

-They decided to leave after they noticed the male was unconscious.

-Ryan claimed he did not get in trouble with the school, it was Randall and Gilberto.

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 7/7/2021 10:15 Page 10 of 11

Reporting Officer: (50738) FOSTER,



OFFICIAL REPORT

Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/7/2021 10:15:05

-Ryan confirmed he plays for the baseball team.

On 06/24/21 I spoke with Blake Peyton over the phone. Below is a summary of the recorded phone conversation with Blake.

-1 advised Blake that [ was provided his name by the Dean’s Office and they alleged he was invelved in this incident.

-Blake confirmed the information was correct.

-Blake confirmed he was in Randall’s truck with the previously mentioned U of A baseball players (Ryan, Randall, Gilberto, and Randall’s
girlfriend).

-They went to the incident location to pick up Samuel, because he sent a group chat asking for help.

-They saw three males who were together on the sidewalk with their cellphone flashlights on looking for Samuel.

-Blake saw Samuel ducked near a car parked on the side of the road.

-Randall stopped the truck and everyone got out. They went over and confronted the males on the sidewalk.

-Gilberto started exchanging words with one of the males and a fight broke out.

-The male Gilberto was exchanging words with tried to tackle Gilberto.

-A fight occurred and Blake saw Randall and Gilberto exchanging punches with two males from the group they confronted.

-After the fight was over they left in the truck. Blake saw one of the males laying on the ground and he was unresponsive.

-Blake assumed the male got punched and fell down on the ground and hit his head.

-Blake claimed initially he went over to try and stop the fight, but it was too late for him to intervene.

-Blake could not remember what clothing he had on that night.

-Blake was unable to recall what kind of clothing he had on that night.

-I went over the video with Blake.

-Blake acknowledged he punched someone in the face during the fight. This was shown on video and it was the punch that caused Martin to fall to
the ground.

-1 explained there is probable cause to arrest Blake for misdemeanor assault,

-I made arrangements with Blake to meet him at his residence and have him sign a citation to promise to appear for one count of misdemeanor

assault.

After the phone conversation, Det. Pena and I responded to Blake’s residence. Blake greeted us at the door and he provided his driver’s license to

confirm his identity. Blake signed a citation charging him with one count of assault. [ later submitted the signed citation to records.
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Supplement Notes

On 6-9-21, I assisted Det. Foster #50738 with interviewing Marin Mendoza reference TPD case 2105300022,

I called Martin Mendoza and was able to obtain a statement over the phone. Below is a summary of my contact with Mendoza. Please refer to the
audio recording located in Evidence.com for additional information:

-Mendoza was at the Mark () with his friends, Michael, Gilbert, and Natasha.

-They all walked one of his friends down te their Uber.

-While they were down there Natasha said she lost her keys.

-They eventually ended up hanging out by a car.

-During that time a kid named “Sam™ started talking to them.

-Sam and Gilbert ended up talking about baseball.

-Sam mentioned he was on the baseball team.

-Gilbert told Sam he previously played semi-professional baseball.

-Sam did not believe Gilbert and started talking “smack™ to him.

-They didn’t pay much attention to it and Sam started hitting on Natasha.

-Natasha rejected Sam multiple times.

-After about two or three times of Sam being rejected, Mendoza told Sam off and told him to go home.
-Sam ended up walking away and they hung out a little while longer.

-Mendoza thought everything ended on a good note and Sam did not make a big deal about it.
-Mendoza nor Sam ever made any threats to each other.

-About 5-10 min later he told his group of friends he was going to get an electric scooter.

-At the Parking garage area a gray Chevrolet Silverado suddenly pulled up.

-There were 4 guys in the back of the truck.

-One of the guys got out of the truck and started running toward him.

-The subject teld him, come on bro, you and me, you and me, let’s go right now.

-Mendoza tells the subject, I'm not even trying to fight, I'm just going home,

-The subject responds, nah dude, you and me right now.

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 7/8/2021 15:51 Page 2 of 4

Reporting Officer: (54035) PENA, GABRIEL



OFFICIAL REPORT

Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 7/8/2021 15:51:03

-Mendoza stated he yelled at the top of his lungs for his friend Mike.

-At that time the subject punched him on the right side of his face.

-Mendoza attempted to punch the subject back and was able to push him back toward the truck.

-At some point Mendoza gave his back to the subject and thinks he was punched on the back of the head causing him to drop.
-The next thing Mendoza recalled he was on the ground getting punched and kicked on the face.

-Mendoza said prior to the incident he had not seen any of the subjects in the back of the truck.

-He did not know who specifically was hitting him but, they were all on top of him at one point.

-Mendoza thinks Sam was possibly in the back of the truck with the group.

-Mendoza stated he went to the ER twice and was advised he was fine and his injuries were minor.

-Mendoza informed he initially forgot to mention that 5-10 minutes after the assanlt a hometown friend of his named, German Fajardo, arrived in a
white car,

-He said Fajardo plays on the U of A baseball team.

-Fajardo asked Mendoza what had happed and what was going on.

-Mendoza replied by telling him, you know you’re on the baseball team, these are all your hommies.

-Mendoza said Fajardo eventually left.

-Mendoza said Fajardo was not involved in the altercation but thinks the word got around to him.

-Mendoza provided me with a contact number for Fajardo but the number was no longer in service.

During my contact with Mendoza, he advised Sam’s last name was Tetrault. He was able to locate Sam’s last name by looking up him up on

Twitter/Instagram and recognized his face.

Next, I attempted to call witness Natasha Dickerman but did not get an answer. I left Dickerman a voice mail but never received a call back.
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On 6-9-21, I went to the Circle K located at 977 E Speedway Blvd. to pick-up surveillance footage from the store. Det. Foster had advised Gilbert
Aguilar recalled seeing Gilberto Luna at the store hours prior to the altercation.

I reviewed the surveillance footage from the Circle K and of the altercation at the Mark. Gilbert Aguilar can be seen entering the store and the
subject he identified as, Gilberto Luna. The subject he identified as, Gilberto Luna, was wearing the same clothing as one of the suspects in the

surveillance footage from the Mark parking garage.

I created still images of both incidents for comparison and upleoaded them into Evidence.com. I attempted to call witness Natasha Dickerman for a

statement but did not get an answer.

6-9-21, Det Foster and I went to 700 S Randolph Way (Hi Corbett Field to interview Samuel Tetrault, Randal Abshier, and Gilberto Luna.

Det. Foster and I first interviewed Samuel Tetrault. Tetrault admitted to being at the Mark but had limited recollection of the incident. Please refer

to Det. Foster’s supplement for additional details.

Following Det. Foster and I made contact with Randal Abshier and Gilberto Luna. Both did not wish to provide a statement without an attorney.
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*#k * * * * * * * * * * * *

On 6-22-21, Det. Foster and I went to witness, Natasha Dickerman’s, residence as she did not answer my phone calls and voice messages. Det.

Foster and 1 conducted a recorded interview with Natasha. Please refer to Det. Foster’s supplement for additional details.

Later that day Gilberto Luna called Det. Foster and advised he wished to provide a statement. I sat in with Det. Foster as he spoke with Luna.

Please refer to Det. Foster’s supplement for additional details.

*#k * * * * * * * * * * * * * * * * ook L

e sfe 33 e e e o s e s e e e ofe s e she e o s e e o e e she s o sbeohe e s e e ke e e she s ok s ofe e s afe e she o o s ofe s e ofe e ofe v e she e o s e sk e dfe e ofe sk e e ok s ekl e e ke

On 6-24-21, Det. Foster advised he was able to identify one of the involved suspects captured in the surveillance footage from the Mark as, Blake

Payton. Det. Foster requested I assist him in citing Payton for misdemeanor assault. Payton was cited and released at his residence.

NFL
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Supplement Notes

Victim notification complete: Yes

Property release form submitted: No

Tape transcriptions withdrawn: No

Crime lab requests withdrawn: N/A

Fingerprint comparisons withdrawn: N/A

Photographic requests withdrawn: N/A

Buccal cell collection-DPS: No

Buccal cell collection-TPD: No

SARS kit submitted to lab: N/A

ATLs deleted: Yes

Community notification (SORT only): N/A

DCS/OWCI Investigator notified (CSA/CPA only): N/A
SACAC Investigator notified (CSA/CPA only): N/A

DV Flag Entered (DV only): N/A

If felony charges were declined, are misdemeanor charges applicable? N/A
PCAQ CA#? (leave blank if not applicable) CAF202104004
Arrest module completed? Yes

Number of search warrants? 0

Number of court orders? (

Clearance code: SUM - Summons

I scheduled an appointment with David Houston from the Pima County Attorney Officer to get JP Arrest Warrants for Randall Absheir and
Gilberto Luna. On 06/24/21 I met with David from PCAO. I presented the case to David and he agreed there was probable cause. He declined
issuing JP Warrants due to the investigation being complete and there was not further information or evidence to be obtained. David requested [

schedule an out of custody issuing appointment.
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On 07/09/21 1 presented this cause for out of custody issuing to David Houston. David issued aggravated assanlt charges against Gilberto Luna
and Randall Abshier.

On 07/15/21 I presented this case to the Grand Jury. This case is now closed.
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Agg Assauli-serious 1 13A 13-1204A1 SUMMONS
= |*8cHarcEz [fFeL [ZMisD 4% UCR CODE 53 STATE CODE/LOCAL ORD. | 54 WARRANT # DISPOSITION 55 DATE [SSUED
7]
E 56 cHARGE-3 [1]FEL [2] misD 57 UCR CODE 60 STATE CODE/LOCAL ORD. | 51 WARRANT # DISPOSITION 62 DATE ISSUED
oL
58 cHARGE-4 [fFEL [Z] MiSD 5% YCR CODE €3 STATE CODE/LOCAL ORD. | 54 WARRANT # DISPOSITION 85 DATE ISSUED
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5
= | PARENTS EMPLOYER 88 OCCUPATION 89 ADDRESS (STREET, CITY, STATE, 2iP) 90 PHONE
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P
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OFFICIAL REPORT

07/26/2021 13:50:41 UCR SUPPLEMENT

(49562) GANNON, MICHAEL R

p
Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 8/5/2021 08:01:02
Supplement Information
Supplement Date Supplement Type Supplement Officer

Contact Name

Supervising Officer

(49562) GANNON, MICHAEL R

Crime Classification (UCR)

Charge Type | Description  Voided/Replaced by: (49562) GANNON, MICHAEL R - 7/26/2021 TPD CODE FBI 0 Att
1 ASSAULT/MINOR INJURY 0901 13B ¥ Com
Alcohol, Drugs or Computers Used Location Type Premises Entered | Forced Entry | Weapons
[0 Aleohol [J Drugs [ Computers |HIGHWAY/ROAD/ALLEY O Yes [0 No 1. None
Entry Exit Criminal Activity 2
N 3.
Bias Motivation Bias Target Bias Circumstances Hate Group
NONE (NO BIAS)
Charge Type | Description TPD CODE FBI 0 At
1 ASSAULT, AGGRAVATED/OTHER 0403 13A |M Com
Alcohol, Drugs or Computers Used Location Type Premises Entered |Forced Entry | Weapons
[0 Aleohol [J Drugs [ Computers |HIGHWAY/ROAD/ALLEY O Yes [J Ne 1. None
Entry Exit Criminal Activity 2
N 3.
Bias Motivation Bias Target Bias Circomstances Hate Group
NONE (NO BIAS)
Victim(s)
Report: r_lwlni.frx Printed by: at 8/5/2021 08:(1 Page 1 of 5

Reporting Officer: (49562) GANNON,



OFFICIAL REPORT

-
Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 8/5/2021 08:01:02
Victim(s)

Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or I Ethnicity

1 INDIVIDUAL None Unknown
Name(Last, First, M)  Voided/Replaced by: (49562) GANNON, MICHAEL R - 7/26/2021 Race | Sex DOB Age
MENDOZA, MICHAEL H M 21

Lawful Representative (If Applicable):
Relationship to Victim:
Phone Number (If Different From Vietim):

Address (If Different from Victim):

Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone
Victim of Crimes Email Address Cell Phone
! I
TTY Required I CHOOSE "upon request’ rights in this case
1 WAIVE 'upon request’ rights in this case REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8-386(B)

Lawful Representative (If Applicable):
Relationship to Vietim:
Phone Number (If Different From Victim):

Address (If Different from Victim):

Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or U} Ethnicity
1 [ m™DIvIDUAL None Unknown

Name(Last, First, M) Race |[Sex DOB Age
MENDOZA, MICHAEL H M - 21
Address Home Phone
Employer Name/Address Business Phone
Victim of Crimes Email Address Cell Phone
! N

TTY Required I CHOOSE 'upon request' rights in this case

1 WAIVE 'upon request’ rights in this case REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8§-386(B)

Report: r_lwlni.frx Printed by: at 8/5/2021 08:(1

Reporting Officer: (49562) GANNON,

Page 2 of 5



OFFICIAL REPORT

Agency: TPD

Incident/Investigation Report
Case Number: 2105300022

Date: 8/5/2021 08:01:02

Victim(s)

MENDOZA, MARTIN A

Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or I Ethnicity
2 INDIVIDUAL Apparent Minor Injury Resident Hispanic
Name(Last, First, M)  Voided/Replaced by: (49562) GANNON, MICHAEL R - 7/26/2021 Race | Sex DOB Age

H M

. |

Address

Employer Name/Address

Home Phone

Business Phone

Victim of Crimes
1

Email Address

Cell Phone

Lawful Representative (If Applicable):

Relationship to Victim:

TTY Required
1 WAIVE 'upon request’ rights in this case

H I CHOOSE "upon request’ rights in this case

Phone Number (If Different From Vietim):

Address (If Different from Victim):

REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8-386(B)

MENDOZA, MARTIN A

Seq. # Name Type Injuries AZ Resident (R, N or U} Ethnicity
2 INDIVIDUAL Apparent Minor Injury Resident Hispanic
Name(Last, First, M) Race |[Sex DOB Age

H M

—_—i

Address

Employer Name/Address

Home Phone

Business Phone

Victim of Crimes
1

Email Address

Cell Phone

Lawful Representative (If Applicable):

Relationship to Vietim:

TTY Required
I WAIVE 'upon request’ rights in this case

H I CHOOSE 'upon request' rights in this case

Phone Number (If Different From Victim):

Address (If Different from Victim):

REQUEST/Waiver exception per A.R.S. 13-4405(B) and Section 8§-386(B)

Report: r_lwlni.frx

Reporting Officer: (49562) GANNON,

Printed by: at 8/5/2021 08:(1

Page 3 of 5
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@ N Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 8/5/2021 08:01:02
Report: r_lwlni.frx Printed by: at 8/5/2021 08:(1 Page d of 5

Reporting Officer: (49562) GANNON,



OFFICIAL REPORT

@ N Incident/Investigation Report
Agency: TPD Case Number: 2105300022 Date: 8/5/2021 08:01:03
Supplement Notes
Report: r_lwlni.frx Printed by: at 8/5/2021 08:(1 Page 5 of 5

Reporting Officer: (49562) GANNON,



